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China    September.
 10
In the People's Republic of China (PRC), there are some activities for students to show their appreciation to teachers, such as presenting gifts, including cards and flowers. In addition, many former students will go back to their old middle schools and high schools to give presents to their old teachers.
在中国，学生会举办一些活动来展示他们对老师的敬意，比如送礼物（卡片和鲜花）。另外，许多已经毕业的学生会回母校给自己的原来的老师送礼物。
) (
The United States
Tuesday of 
Teacher Appreciation Week
In America, 
Teacher Day is on Tuesday during Teacher Appreciation Week, which takes place in the first full week of May
. 
Students often show appreciation for their teachers with gifts or writing thank you cards. The National Education Association describes National Teacher Day as "a day for honoring teachers and recognizing the lasting contributions they make to our lives".
在美国，五月的第一个完整的星期是“感恩教师周”，其中的星期二是教师节。学生常常通过送礼物和写感谢卡来表示自己的感恩。全国教育协会描述教师节是“尊敬教师、认可教师对我们的人生
作出
长远贡献的一天”。
) (
Philippines
  
  
   October.
 5
In Philippines, t
eachers are presented with orchid corsages by students. Groups of students representing various grade levels perfor
m short 
skits
, or song and dance
, or read poetry for their teachers in front of fellow schoolmates in school-wide activities. These activities are planned by senior students in the Student Council who coordinate
 the activities well in advance
.
  
  
在菲律宾，学生会在教师节赠送给老师兰花胸针。各年级的学生代表以小组的形式表演短剧
、唱歌跳舞或者在全体师生面前为他们的老师念诗。这些活动都是事先由学生会高年级学生事先计划好的，这些学生能够把活动协调得很好。
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